
CONTENTS

Economic Sciences

Albahry Jewel Samir Theoretical Approaches to the Basic Elements and Characteristics of Information Systems	6
Avdeev A.A. Improving the Efficiency of an Oil Production Enterprise Using a New Methodology for Assessing the Current State of Energy Management.....	9
Evdokimova E.N., Solovyova I.P., Kupriyanova M.V. Automation and Robotics as Components of a Digital Breakthrough.....	12
Golub D.S. Conservative approach to doing business as a problem of research and production private companies	16
Kostina T.V. Problems of Legal Regulation of Economic Relations in Conditions of Digitalization of the Economy.....	23
Prigulniy A.G., Turovskaya M.S. Creating a Value Proposal as a Factor of Improving the Efficiency of Entrepreneurial Activity	26
Voronkova O.V. Measures for the Development of the Waste Recycling System in St. Petersburg	33

Pedagogical Sciences

Dzyadevich I.V. Perception of the Educational Environment by Students of Military Universities.....	37
Kamasheva M.V., Shcherbakova I.A., Ilyina M.S. Essential Aspects of Students' Multicultural Education in Modern Educational Environment.....	40
Orekhova E.Yu. Changes in the Unified National Exam in English in Russia: Format 2022	44
Orekhova E.Yu. Structure of Methodological Support for the Design of E-Learning Courses for Core Disciplines at University	49
Voroshilova V.V. The Problem of Speech Ontogenesis and Dysontogenesis in Older Preschool Children.....	53
Yudina T.M., Chernousova A.O. The Use of Ethno-Video Materials in a Foreign Language School Audience	57

Information Sciences

Ponamorev I.V. Identification and Elimination of Information Threats	61
Ponamorev I.V. Systematization of Information Systems and Information Security.....	64

СОДЕРЖАНИЕ

Экономические науки

Албахри Жеуел Самир Теоретические подходы к основным элементам и характеристикам информационных систем	6
Авдеев А.А. Повышение эффективности нефтедобывающего предприятия за счет внедрения новой методики оценки текущего состояния энергоменеджмента	9
Евдокимова Е.Н., Соловьева И.П., Куприянова М.В. Автоматизация и роботизация как составные элементы цифрового прорыва.....	12
Голуб Д.С. Консервативный подход к ведению бизнеса как проблема частных научно-производственных предприятий.....	16
Костина Т.В. Проблемы правового регулирования экономических отношений в условиях цифровизации экономики	23
Пригульный А.Г., Туровская М.С. Создание ценностного предложения – фактор повышения эффективности предпринимательской деятельности	26
Воронкова О.В. Мероприятия для развития системы переработки отходов в Санкт-Петербурге	33

Педагогические науки

Дзядевич И.В. Восприятие образовательной среды обучающимися ведомственных вузов.....	37
Камашева М.В., Щербакова И.А., Ильина М.С. Существенные аспекты поликультурного образования студентов в современной образовательной среде.....	40
Орехова Е.Ю. Изменения в Едином государственном экзамене по английскому языку в России: формат 2022.....	44
Орехова Е.Ю. Структура методического сопровождения проектирования электронных учебных курсов дисциплин «ядра» в вузе	49
Ворошилова В.В. Проблема речевого онтогенеза и дизонтогенеза у детей старшего дошкольного возраста.....	53
Юдина Т.М., Черноусова А.О. Использование этновидеоматериалов в иноязычной школьной аудитории	57

Информационные технологии

Понаморев И.В. Выявление и устранение угроз для информации	61
Понаморев И.В. Систематизация информационных систем и обеспечение безопасности информации	64